
Het CDA Halderberge kiest onder meer 

voor: 

- Deskundige en betrouwbare 

mensen 

- Een veilig Halderberge 

- Investeren in mensen  

- Terugdringen bureaucratie 

- Gezond financieel beleid 

Na 3 maart zijn de stemmen geteld en 

weten de politieke partijen in Halder-

berge waar ze staan. Mijn gevoel zegt 

me dat het CDA Halderberge goed gaat 

scoren. Dit gevoel is onder meer geba-

seerd op wat ik opvang in gesprekken 

met andere mensen.   

Hopelijk gaat u allen stemmen op 3 

maart.  Laten we met zijn allen zorgen 

dat het CDA met winst uit de verkiezin-

gen komt! 

 

Johan Paantjens 
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Beste CDA leden, 

 

Woensdag 3 maart a.s. zijn de gemeen-

teraadsverkiezingen. Als CDA afdeling 

zijn we met de voorbereidingen bijna 

een jaar hiermee bezig geweest. Denk 

aan het verkiezingsprogramma,  de kan-

didatenlijst en zaken rond de verkie-

zingscampagne. Ook is de website aan-

gepast aan de nieuwe CDA huisstijl. De 

activiteiten rond de campagne zijn nu in 

volle gang. Graag wil ik u een aantal 

zaken noemen: het samenstellen van 

de verkiezingsaffiches en de CDA ver-

kiezingsflyer. De persoonlijke brief van 

de kandidaten en ook het beplakken 

van de gemeentelijke verkiezingsborden 

en de eigen borden en het plaatsen van 

deze borden. Ook gaat het CDA enkele 

dagen de straat op om mensen per-

soonlijk te ontmoeten. Alle werkzaam-

heden vergen tijd en inzet van onze kan-

didaten en onze leden. Bijvoorbeeld zo-

als afgelopen zaterdagochtend bij Kees 

Groen, toen leden present waren om 

met een groep de eigen borden te be-

plakken met de nieuwe affiches, terwijl 

een andere groep de gemeenteborden 

plakte.  Leden die zich inzetten en mee-

helpen aan de campagne wil ik van har-

te bedanken.  

De persoonlijke brieven van de kandida-

ten zijn het belangrijkste onderdeel in 

deze verkiezingsnieuwsbrief. In deze 

brieven geven onze kandidaten, naast 

een korte introductie, de punten aan 

waar zij voor gaan de komende jaren.  

Waarom CDA stemmen op 3 maart?  

V A N  D E  V O O R Z I T T E R  

Februar i  2010  

Interessante info 

 

 Kandidaten verkiezingen 2010 -
2014 

 Verkiezingsprogramma 

 Ik stem CDA  

        omdat.. 

 Verkiezingskrant 

 

      

 

I N  D I T  N U M M E R :  
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Jan Paantjens 

Bij de komende gemeenteraadsverkiezingen op 3 

maart 2010, ben ik, Jan Paantjens, lijsttrekker na-

mens CDA Halderberge. Hoewel sommige mensen 

mij misschien al wel kennen,  wil ik voor anderen 

hier het een en ander over mezelf vertellen. 

 

Ik ben in 1959 geboren als zoon van Cees Paan-

tjens en Liza Laanen en als zevende in een groot 

(8 kinderen) gezin. Opgegroeid in Oud Gastel kan 

ik, ondanks het veel te vroege overlijden van mijn 

vader, terugkijken op een gelukkige jeugd. Waar-

schijnlijk ook omdat dit verlies ’n grote saamhorig-

heid binnen het gezin tot gevolg had. Tevens is de, 

daaruit voortkomende, veerkracht van mijn moe-

der altijd een voorbeeld voor mij geweest. Na de 

lagere school in Gastel heb ik uiteindelijk de VWO-

opleiding te Oudenbosch afgerond en als vervolg 

daarop de Pedagogische Academie (nu PABO) ook 

in Oudenbosch. Vanaf dat moment heb ik met veel 

plezier tot november 2007 in het onderwijs ge-

werkt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

De normen en waarden die mij tijdens mijn opvoe-

ding zijn bijgebracht, spelen nog steeds een zeer 

belangrijke rol en geven een duidelijk houvast. Een 

sociaal Brabantse traditie van “samen delen”; van 

verantwoordelijkheid dragen; van respect; van be-

trokkenheid; een traditie van “ons”. Samenzijn, 

samenspelen, samenwerken, samenleven, ……in 

het gezin, op het werk, bij de vereniging, in de wijk 

en ook in de politiek. Deze zienswijze vind ik terug 

bij het CDA. Natuurlijk ben ik het niet met alles 

eens wat er namens het CDA gezegd wordt. Ook 

lokaal hebben wij wel eens meningsverschillen. 

Maar alle mensen die bij het CDA betrokken zijn, 

zijn zeer begaan met alles wat er in Oud Gastel, 

Stampersgat, Oudenbosch, Hoeven en Bosschen-

hoofd gebeurt en willen zich met veel energie in 

zetten voor de burgers.  

 

Vanaf maart 1999 t/m oktober 2007 heb ik gepro-

beerd, vanuit een positief kritische instelling, als 

raadslid op te komen voor de belangen van de bur-

gers. Ik ben van mening dat “politiek” ontstaat 

door de invulling die de gekozen personen er sa-

men aan geven. Als je dan in alle eerlijkheid wel 

eens van mening verschilt, is daar niets mis mee.  

Toen ik in november 2007 wethouder werd heb ik 

vanuit dezelfde principes gehandeld. Voor Oud 

Gastel heb ik, samen met anderen, integrale plan-

nen bedacht die bij Oud Gastel passen; vernieu-

wen maar wel het Gastels karakter behouden. Ik 

denk dat de plannen, die nu breed gedragen wor-

den, aan dit principe beantwoorden: een toekom-

stig bestendig centrum, 350 nieuwe woningen, een 

nieuw sportcomplex en een nieuwe brede school. 

Ik hoop dat ik een komende periode aan de verde-

re uitwerking een bijdrage mag leveren en dat ik u 

met deze brief een extra reden gegeven heb om op 

het CDA of op mij te stemmen.  

CDA voor een goed, integer en betrouwbaar be-

stuur! 
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Frank Rockx 

De afgelopen vier jaar was er veel commotie en be-

roering in de Halderbergse politiek. Wethouders 

moesten aftreden en raadsleden wisselden met re-

gelmaat van zetel en partij. Dat is slecht voor de be-

stuurbaarheid van onze gemeente. Goed bestuur 

heeft volgens mij integere, geschikte en betrouwba-

re mensen nodig. Wij hadden in de persoon van wet-

houder Jan Paantjens zo iemand in het college van 

B&W. Het CDA toonde zich een stabiele partij. 

Stem op 3 maart op een partij, die opbouwend wil 

samenwerken met andere groeperingen. 

Ik wil daar graag aan meedoen. Het CDA Halderber-

ge is een partij, die waarden en normen van belang 

vindt. Die vindt, dat je moeten blijven investeren in 

mensen. Die vindt,dat de verenigingen met al haar 

vrijwilligers de motoren van onze gemeenschap zijn. 

Het CDA staat voor herkenbaar,duidelijk en bo-

venal betrouwbaar politiek handelen. 

Als Hoevenaar denk ik de komende jaren aan: 

1. snelle bouw van de nieuwe brede school-

op het terrein van  de Reuzelaar 

2. (verkeers) veiligheid op straat en in wijken 

3. nog dit jaar starten met het opknappen 

van  de sportvelden aan Achter ’t Hof 

4. nog dit jaar starten met de bouw van veel 

starters- en seniorenwoningen. 

 

Vele onderwerpen in Halderberge gaan mij aan 

het hart. Die betrokkenheid wil ik graag inzetten 

om voor uw belangen op te komen. Ik hoop, dat 

U mij daarin wilt steunen. Vragen? U kunt mij 

altijd bellen en/of mailen. 

Beste leden, 

 

In deze speciale verkiezingsnieuwsbrief treft u een kleine CDA-poster 

aan. Wij vragen u vriendelijk deze op een goed zichtbare plaats te han-

gen tot 3 maart. Op deze wijze kunt u uw steentje bijdragen om van 

onze verkiezingscampagne een succes te maken.     

 

Bij voorbaat dank, het campagneteam 

UW SPECIALE AANDACHT! 
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Ad van Tetering 

               

Wie ben ik? 

Ik ben Ad van Tetering, getrouwd met Conny. We 

hebben twee studerende dochters, Anne(21) en 

Marleen(18). Als projectleider bij het waterschap 

Hollandse Delta ben ik verantwoordelijk voor de 

uitvoering van nieuwbouwprojecten. Mijn vrouw is 

werkzaam bij Thuiszorg West-Brabant. In mijn vrije 

tijd ben ik samen met mijn broer Rob werkzaam op 

ons agrarisch bedrijf in Hoeven.  

In 2007 kwam ik in de raad. Dat waren/zijn voor 

mij interessante jaren.  

Wat heeft het CDA de laatste jaren bereikt? 

Het CDA heeft de laatste vier jaar een belangrijke 

plaats gehad in het nemen van besluiten. Zelfs in 

de periode dat het CDA in de oppositie zat, is nage-

streefd de belangen van de burgers optimaal te 

behartigen. Dat dit werd gewaardeerd door het zit-

tende college en de coalitie, is bijzonder. Het was 

in 2007 niet vreemd dat het CDA een belangrijke 

rol speelde in de nieuwe coalitievorming. Vanaf die 

tijd is er veel werk verzet.  

 

Hieronder heb ik een aantal voorbeelden genoemd 

waarbij het CDA een belangrijke rol heeft vervuld. 

1. Tot stand komen van een seniorenraad 

2. Opzetten van een buurtbemiddeling 

3. Creëren van een jongerencentrum in Ouden-

bosch 

4. Uitvoering van een subsidiescan, met als re-

sultaat een actief subsidiebeleid 

5. Aanpassen uitgangspunten Bestemmings-

plan, met als resultaat dat de agrarische sector 

meer mogelijkheden heeft om zich verder te ont-

wikkelen 

6. Aandacht vestigen op de ruimtelijke visie van 

Halderberge binnen West-Brabant, en 

Invulling van de centrumplannen voor met name 

Oud-Gastel en Hoeven. 

 

Welke speerpunten vind ik voor de komende ja-

ren belangrijk? 

 

1. Uitvoering van de WMO (zwakkere in onze 

gemeente helpen) 

2. Agrarische bedrijven voldoende ruimte bieden 

om zich verder te ontwikkelen 

3. Vorm geven van het landelijk gebied door een 

goede afstemming tussen de agrarisch sector, de 

natuurorganisaties en de recreatie 

4. Uitvoeren van centrumplannen conform de 

wensen van de burgers (bouwen voor starters en 

senioren, bouw nieuwe brede scholen, bouw mul-

tifunctionele gebouwen) 

5. Verbeteren communicatie tussen het ge-

meentelijk apparaat en de burgers 

Verbeteren van de veiligheid voor onze burgers 

(lik-op-stuk-beleid, invoeren van bestuurlijke boe-

tes voor het ongeoorloofd gedrag) 
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Roeland van Woerkom 

Mijn punten 

 

· Onze mooie religieuze en culturele monu-

menten in Oudenbosch moeten behouden 

blijven. Ze mogen niet opgeofferd worden 

voor de bouw  van appartementen.   

· Met de inzet van straatcoaches, extra sur-

veillances en bestuurlijke boetes om verve-

lende overlast aan te kunnen pakken wil ik 

de veiligheid in onze buurten verhogen.  

· Geen verhoging van de belastingen. 

· Ondernemers moeten in Oudenbosch de 

ruimte krijgen om te ondernemen.  

· Het CDA is voor een verzamelgebouw waarin 

zorginstellingen  en vrijwilligers gezamenlijk 

gehuisvest worden. Ook de huisvesting van 

sportverenigingen ligt het CDA na aan het 

hart.  

Kijk even op mijn website www.inhalderberge.nl 

voor meer informatie, standpunten, bezoeken en 

art ikelen of  neem contact op met 

CDA@inhalderberge.nl 

 

Ik ben Roeland van Woerkom en ben de eerste 

kandidaat uit Oudenbosch op de lijst van het CDA. 

Ik ben dan ook speciaal geïnteresseerd in een 

aantal toekomstbepalende zaken met betrekking 

op Oudenbosch zoals de bijvoorbeeld de 

centrumplannen. Ik wil ervoor zorgen dat de 

komende jaren Oudenbosch goed uit de verf komt.   

In de 11 jaar dat ik werkzaam ben voor een 

adviesbureau heb ik veel bedrijven en overheden 

geadviseerd bij het op orde brengen van hun 

financiële administratie en processen. Ik wil deze 

kennis en ervaring gebruiken om de gemeente 

slagvaardiger en doelmatiger  te maken. Daar plukt 

ook U de vruchten van !  

Ik ben 35 jaar en wil als een oudere jongere een 

lans breken voor jongerenprojecten die nu lopen 

zoals de maatschappelijke stage op het Markland 

College en het pas geopende jongerencentrum in 

Oudenbosch. 



Jaargang 14  nr  1 Pagina 6 

 

Op 3 maart zijn de gemeenteraadsverkiezingen. Op 

die dag heeft u weer de mogelijkheid uw stem uit te 

brengen op een partij (persoon) waarin u vertrouwen 

heeft. Als raadslid adviseer ik u gebruik te maken 

van uw stemrecht. Hoe meer mensen gaan stem-

men, hoe representatiever de vertegenwoordiging in 

de komende raad zal zijn.  

 

Op wie kan u stemmen? 

Mijn naam is Corina Tak-Broere, getrouwd met An-

ton. We hebben 2 kinderen, 1 dochter Catriona (10 

jaar) en 1 zoon Moreno (6 jaar). 

Als zelfstandige ondernemer heb ik een schoenen-

zaak (Catmore) in Oud Gastel. 

Mijn man is podoloog (oa het maken van steunzo-

len) en sportmasseur. 

In mijn vrije tijd speel ik toneel bij de Nieuwe Kome-

die en ben ik lid van de ouderraad van de St. Ber-

nardusschool. 

Sinds 2002 zit ik in de gemeenteraad van de ge-

meente Halderberge. De afgelopen periode heb ik 

de commissie Beheer & Ontwikkeling voorgezeten 

en ben ik lid van de commissie Middelen & Integrale 

Veiligheid. 

 

Wat kan ik de komende periode voor u betekenen: 

 

Meedenken en beslissen over de volgende onder-

werpen: 

 

 Ontwikkeling van de brede school in Oud 

Gastel en Stampersgat 

 Een goed overleg met het verenigingsleven 

 Woningbouw voor starters en senioren 

(betaalbaar) 

 Het stimuleren van vrijwilligerswerk 

 Voortvarend te werk gaan met de centrum-

plannen (de schop moet de grond in) 

 Stampersgat mag niet alleen de lasten heb-

ben van het AFC, maar ook de lusten 

 (dus profiteren van het mandje, zoals extra 

woningbouw om een locatie te noemen in de 

punt van de Kreekweg, Markiezaat-

straat/Gastelsedijk West) 

 Meer zichtbaar blauw op straat, zodat men-

sen zich veiliger voelen 

 Op peil houden van de winkelvoorzieningen 

 Kansen creëren voor startende onderne-

mers. 

 Behoud van het open polderlandschap 

 Aandacht voor de minder validen en senio-

ren  

Corina Tak 



De bijdragen in deze nieuwsbrief zijn geschreven op persoonlijke titel van de respectievelijke au-

teurs. Hoewel de redactie de bijdragen beoordeelt op relevantie voor de nieuwsbrief neemt zij 

noch het CDA-Halderberge de verantwoordelijkheid voor de inhoud van de bijdragen. 
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Waarom stemmen op mij! 

 Agrariër in hart en nieren 

 Geboren en getogen in Oudenbosch 

 Veel bestuurlijke ervaring 

 Lid van de commissies 

 - Beheer en ontwikkeling 

 - Ruimtelijke ordening 

 - Milieu en water 

 

Welke resultaten? 

 Herziening bestemmingsplan buitengebied 

 Ruime ontwikkelingsmogelijkheden voor 

(agrarische) ondernemers 

 Goed leefklimaat voor bewoners in het bui-

tengebied in een groene omgeving 

 Mogelijkheden voor het inpassen van recrea-

tie en toeristische activiteiten. 

 

Ambitie? 

 Afmaken waar we mee bezig zijn. 

 Uitvoeren van de centrumplannen 

 Oplossen verkeersproblematiek 

Laat u niet ontmoedigen door 

wind, storm of regen,   

Het houdt u toch niet  tegen? 

Kees Rommens 

 Stimuleren en bevorderen van woningbouw 

v o o r  s p e c i a l e  d o e l g r o e p e n 

(starters/senioren) 

 Bevorderen ondernemersklimaat 

 

Ik ga ervoor! 

Geef mij de steun, die ik nodig heb om samen met 

mijn collega’s  de ambitie in Halderberge waar te 

maken. 

 

Kijk ook even op www.cmrommens.nl 



Ik stem op CDA omdat ? 
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Ik stem op het CDA,want de partij is: 

 

Betrouwbaar----------Duidelijk----------Daadkracht 

 

In mei 2006 ben ik, samen met ons gezin, vanuit 

Roosendaal in Bosschenhoofd komen wonen. Al 

snel voelde ik me thuis in de gemeente Halderber-

ge met haar prachtige dorpen en mooi buitenge-

bied. Vanuit mijn vak en ervaring als manager per-

soneel & organisatie hou ik me graag bezig met 

mensen, wat hen beweegt en wat ervoor zorgt dat 

men plezier heeft in het werk en het leven. Inmid-

dels ben ik ruim twee jaar actief verbonden aan 

het CDA Halderberge, waarvan een ruime periode 

als fractie-assistent. Daarnaast werk ik actief mee 

aan de website van het CDA Halderberge. Ik vind 

het belangrijk dat iedereen op het een juiste wijze 

geïnformeerd wordt. 

CDA Halderberge heeft daadkracht door haar bre-

de achterban, kennis van veel onderwerpen en het 

lef om keuzes te maken. Zij is betrouwbaar doordat 

zij vast blijft houden aan gemaakte keuzes, ook als 

het politieke tij weleens anders wordt. Het CDA 

vindt het belangrijk,dat bestuurders betrouw-

baar,duidelijk en integer zijn. Aan goede en duide-

lijke communicatie ontbreekt het momenteel nogal 

eens. Dat moet en kan beter. Dat is waar iedere bur-

ger gewoon recht op heeft! 

Samen met het CDA denk ik voor Bosschenhoofd 

aan de volgende doelen: 

· Snel bouwen, vooral voor starters en senio-

ren 

· Snel een supermarkt in het dorp. 

· Beperken van de verkeersoverlast 

· Bosschenhoofd toekomstbestendig maken. 

Ik vind het belangrijk dat er in Bosschenhoofd snel 

gebouwd gaat worden, denk hierbij aan de brede 

school, de winkelvoorziening,de voormalige steenfa-

briek en het verplaatsen van de sportvelden voor de 

tennisclub TCB. Al deze plannen zullen bijdragen 

aan een mooi en aantrekkelijk dorp, waar het prettig 

leven is. De volgende stap is dan dat we de eerste 

levensbehoeften kunnen gaan garanderen. Er zullen 

maatregelen genomen moeten worden om de te 

verwachten verkeersoverlast van de zuidelijke rond-

weg van Oudenbosch terug te dringen. Het vereni-

gingsleven speelt een belangrijke rol in Bosschen-

hoofd. Zij verdienen medewerking en pro-actieve 

ondersteuning vanuit de gemeente. Toerisme is van 

belang voor ons dorp. Dit draagt bij aan onze econo-

mie. Kortom het CDA wil Bosschenhoofd  toekomst-

bestendig maken! 

Ik wil me samen met het CDA graag inzetten om de-

ze onderwerpen uit te gaan voeren. Ik hoop, dat u 

mij daarin wilt steunen en uw vertrouwen uitspreekt 

in het CDA. Voor nadere informatie kunt u mij altijd 

mailen. 

e-mail: a.kleuskens2@kpnplanet.nl 
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Het CDA was op bezoek bij veehouder Cees vd 

Broek. Cees Heeft in Halderberge zijn 

varkenshouderij en is momenteel met moderne 

nieuwe stallen aan het uitbreiden. 

Hierbij worden de allernieuwste luchtzuiveringsin-

stallaties gebruikt om de omgeving schoon te 

houden. Cees begrijpt als geen ander dat de 

relatie met de omgeving en de uitstraling van de 

branche enorm belangrijk is. Daarom is hij 

verbonden aan een aantal belangrijke 

belangenorganisaties zoals onder andere de 

ZLTO, KI-Nederland en AOC adviesraad.  

In al die jaren dat hij verbonden is aan die 

organisaties heeft hij de ervaring dat het CDA de 

politieke partij is die opkomt voor de belangen van 

agrarische sector en de partij is waar de sector op 

kan vertrouwen. Ook de komende jaren wachten 

er in Halderberge weer grote uitdagingen als het 

gaat om leefbaarheid, groeimogelijkheden en een 

gezond ondernemersklimaat. 

Cees zegt dan ook dat hij de komende 

gemeenteraadsverkiezingen op 3 maart ook zeker 

weer op het CDA zal stemmen omdat het CDA de 

partij is die haar nek uitsteekt voor de agrarische 

sector. 

     

    

Ik stem op CDA omdat ? 

De fractie is een constante hechte ploeg die goed weet wat er leeft in Halderberge en daardoor de bur-

gers van dienst kan zijn.  

Samen hebben zij een goed verkiezingsprogramma samengesteld voor de komende vier jaar, wat ze-

ker uitvoerbaar is. 

 

Kees Kokke 



1) Het CDA Halderberge richt zich op kwaliteit en duurzaamheid van de voorzieningen in alle kernen. 

Dit wil zeggen: de eerste levensbehoeften voor de bewoners van de kernen garanderen; de kernen  zo ont-

wikkelen dat ze toekomstbestendig zijn. 

 

2) Het CDA Halderberge zet de komende vier jaar vooral in op uitvoering van de bouwplannen in alle kernen. 

Dit wil zeggen: het bouwen van woningen, scholen en gemeenschapsgebouwen, die de leefbaarheid in de 

dorpen verbeteren.  

 

3) Het CDA Halderberge wil bouwen naar behoefte. 

Van bepaalde soorten woningen is al voldoende in de verschillende kernen aanwezig. Uit onderzoek is geble-

ken dat nog wel behoefte is aan woningen voor de startende jongeren als ook senioren.  

 

4) Het CDA Halderberge steunt vrijwilligers en ondersteunt het verenigingsleven. 

Dit wil zeggen: niet alleen in woord maar ook in financiële daad. Opknappen van verouderde sportcomplexen 

is hiervan een voorbeeld. 

 

5) Het CDA Halderberge kiest voor een eerlijk armoedebeleid.  

Dit wil zeggen: een beleid waarbij de beschikbare financiën terecht komen bij de burgers die het nodig heb-

ben.  

 

6) Het CDA vindt dat in ieder geval de jeugd, ouderen en gehandicapten extra aandacht behoeven.  

Sommige jongeren, ouderen en gehandicapten hebben het in onze snel veranderende maatschappij niet al-

tijd gemakkelijk. Het CDA ziet veel in straatcoaches voor probleemjeugd en de terugkeer van de wijkverpleeg-

kundige voor ouderen. 

 

7) Het CDA wil dat Halderberge een echt klantvriendelijke gemeente is.  

De organisatie moet zo ingericht worden dat de burger zich hartelijk welkom voelt en correct geholpen wordt.  

 

8) Het CDA Halderberge kiest voor een solide financieel beleid. 

Juist nu blijkt dat een gezonde financiële positie met de nodige reserves er voor zorgt dat je tegenslagen kunt 

opvangen. Het CDA kiest voor uitgeven waar nodig maar heeft tevens oog voor een gezonde financiële toe-

komst 

 

9) Het CDA Halderberge kiest voor een groen buitengebied. 

Waar de agrarische ondernemer zich verder kan ontwikkelen en de toerist zich kan ontspannen. 

 

10) Het CDA vindt goede wegen belangrijk. 

De laatste jaren is veel geïnvesteerd. De toestand van de wegen is goed. Wij zetten in op onderhoud daarvan 

en veiligheid. Wegen alleen aanpassen als het echt nodig is.  

Kijk voor het uitgebreide verkiezingsprogramma op de website www.halderberge.cda.nl 

Verkiezingsprogramma 2010 - 2014  
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Duidelijk en betrouwbaar, dat is waar het CDA-

Halderberge voor staat. De afgelopen vier jaar voeg-

den de CDA-raadsleden de daad bij het woord. Me-

de op CDA-initiatief is er nu een seniorenraad, een 

jongerencentrum in Oudenbosch en zijn er sinds 

begin dit jaar buurtbemiddelaars in onze gemeente 

actief. Het CDA stelt zich actief op als het gaat om 

bouwplannen in alle Halderbergse kernen. Dat zal 

het de komende vier jaar blijven doen. Voor het CDA 

telt iedere inwoner van Halderberge. Onze raadsle-

den stellen zich dan ook altijd open voor vragen, 

ideeën en commentaar van burgers.  

 

De komende vier jaar heeft het CDA drie belangrijke 

speerpunten: 

 

1. Veiligheid. Het CDA vindt dat de Halderberg-

se burgers zich thuis, in de wijk en in het 

verkeer veilig moeten kunnen voelen. Agres-

sie, asociaal gedrag, overlast en criminali-

teit zorgen echter voor een gevoel van onbe-

hagen. Het CDA is daarom voor uitbreiding 

van gemeentelijke instrumenten om deze 

ergernissen efficiënt aan te pakken. De in-

zet van straatcoaches en het invoeren van 

bestuurlijke boetes in de strijd tegen over-

last zoals hondenpoep en wildplassen zijn 

volgens het CDA goede middelen. Het CDA 

pleit voor extra surveillances in ruimtes 

waar dat nodig is. Preventie van overlast en 

criminaliteit heeft hoge prioriteit. Daarbij 

spelen ouders, scholen, sportclubs, politie 

en gemeente een belangrijke rol. 

2. Goed bestuur. CDA-politici zijn op de eerste 

plaats burgers met een hart voor Halderber-

Drie aanvullende speerpunten 

ge en pas op de tweede plaats politici. Goed 

bestuur begint met het luisteren naar bur-

gers. Het CDA staat voor een open bestuurs-

cultuur waarin een actieve rol voor de inwo-

ners van Halderberge is weggelegd. Zo heb-

ben wij vrijwilligers – de motoren van het 

verenigingsleven – altijd al een stem gege-

ven en blijven dat ook in de toekomst doen. 

Het CDA wil ook dat Halderberge een echte 

klantvriendelijke gemeente wordt waar 

mensen graag willen wonen. Bij een goed 

bestuur horen integere bestuurders. 

Raadsleden en wethouders hebben een 

voorbeeldfunctie.   

3. Investeren in mensen. Het CDA is er voor 

iedere inwoner in elke Halderbergse kern, 

jong en oud. Het CDA wil alles binnen haar 

mogelijkheden doen om te voorkomen dat 

kleine kernen als Bosschenhoofd en Stam-

persgat zonder voorzieningen komen te zit-

ten. Nog altijd is er in alle kernen extra aan-

dacht nodig voor mensen met lichamelijke 

beperkingen. Meerdere straten en trottoirs 

in Halderberge zijn niet goed bruikbaar en 

toegankelijk voor scootmobielgebruikers, 

rolstoelers en mensen met een rollator. Dat 

moet verbeteren! Het CDA pleit ook voor 

een verzamelgebouw voor zorginstellingen, 

waar vrijwilligers, zorginstelling en eventueel 

ook Wegwijs (balie WMO) in gehuisvest kun-

nen worden. 

 

Veiligheid, goed bestuur en investeren in mensen 

vormen de komende vier jaar onze speerpunten. 

CDA-Halderberge kiest voor een duidelijke en be-

trouwbare politiek.  
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